《单词百科:fascist是什么意思?fascist怎么发音?fascist的解释和用法》

英语单词fascist是什么意思?fascist怎么读?fascist怎么发音?美加网为您整理了fascist的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



fascist怎么读

fascist的读音:[fæ st]

fascist的意思

1、n.法西斯主义者;法西斯分子;

fascist的相关词组

1、fascist state 法西斯国家;

fascist的近义词

1、fascistic adj.法西斯主义的,法西斯党的:

fascist的双语例句

1. They committed such fascist atrocities as have been seldom known in the annals of international relations.

他们犯下了国际关系史上罕见的法西斯暴.

2. The little girl fell victim to a bomb in a fascist air raid.

那个小女孩在一次法西斯空袭中成了一枚炸弹的牺牲者.

3. I suspect he's a closet fascist.

我怀疑他是秘密的法西斯分子。

4. We shuddered at the photos of the fascist concentration camp.

5、They succeeded in overthrowing the fascist dictatorship. 他们成功推翻で注票地位。

他们成功推翻了法西斯独裁统治.

6. In 1922, Mussolini coup to seize power in Italy to establish the world's first fascist dictatorship.

NN

1922年, 墨索里尼发动政变,夺取政权,在意大利建立了世界上第一个法西斯专政.

7. Benito Mussolini, Dictator of Italy forced to resign and the Fascist regime was abolished.

意大利独裁者贝尼托 - 墨索里尼被迫下台,废除法西斯政权.

8. This encourages reductionist explanations of fascist ideology.

这助长了对法西斯意识形态的简单化解释。

9. He has been called a fascist, a heretic and shenjingbing, a lunatic.

他一直被称作法西斯分子、 异端和神经病.

10. The strikers were roughed up by the fascist cops.

罢工工人遭到法西斯警察的殴打.

11. He is a closet Fascist.

他是个秘密的法西斯分子。

12. With the occupation of Libya by now Fascist Italy, the threat to the Empire was enormous.

在法西斯意大利就在近旁的利比亚虎视眈眈时,英帝国正面临着巨大的危险.

13. In addition, everywhere in the occupied areas there are the fascist parties created by the Japanese.

此外, 还有日本法西斯党遍于沦陷区.

14. Again, as a leader of volunteers, he plunged into the war against the fascist.

再一次, 他作为志愿者的领导人投入了反法西斯的战争中去.

15. These decisions contributed to the defeat of the fascist aggressors.

这些决定对打败法西斯<mark>侵略者都起了</mark>作用.

16. The German government has outlawed some fascist groups.

德国政府已经宣布一些法西斯团体为非法。

17. The same must be said of Hitler's German Fascist army today.

今天希特勒德国的法西斯军队也是一样.

18. Who was not fascist couldn't find a job or he was sent to live abroad.

不是法西斯主义的人无法找到工作,或者会被流放到国外.

以上是美加网为您整理的fascist怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于fascist的用

法、fascist的释义、fascist的相关详情请点击:https://dict.tjgzz.com/fascist